



THE WORLD  
FEDERATION  
OF KHOJA SHIA ITHNA-ASHERI MUSLIM COMMUNITIES



# Terms and Conditions

KHOJA HERITAGE TOUR - OCTOBER 2023

**English**

**Français**

---

Prepared by: Khoja Heritage Team

Date: 30 June 2023

## TERMS AND CONDITIONS

These are the Terms and Conditions for The World Federation of KSIMC (TWF)'s Khoja Heritage Tour (KHT). TWF is the facilitator and organiser for this tour. All participants must comply with TWF's terms and conditions in order to take part.

- **Risk Statement**

TWF shall not be liable for any injury, illness or death of any person resulting from the participant's negligence. TWF shall not be liable for any loss or damage to property or any indirect or consequential loss however arising.

- **Payment of Fees**

Registration for the tour is confirmed (if the conditions of participation are met) on receipt of tour fees which can be paid until 31st August 2023 to avail the early bird offer i.e., US\$ 1,159, after which the tour cost will be US\$ 1,359.

- **Conditions of Participation**

To take part in this tour participants must:

1. Be a member of a registered Khoja Ishna-Asheri Jamaat.
2. Complete and submit the tour application form.
3. Have two Covid-19 vaccinations as required by the law of the land.
4. Apply for any relevant visas or any other travel documentation, at their own expense.
5. Have adequate travel insurance, which must cover emergency search and rescue and medical expenses.

**We advise participants to take out cancellation insurance.**

- **Participant's Responsibilities**

1. Please consult your GP for anti-malarial and travel vaccine.
2. Submit a scanned copy of your passport and proof of 2 doses of Covid-19 vaccination along with the registration form.
3. In case of refused passage and/or entry/exit to or from any of the countries, any additional costs incurred will be the participant's responsibility.
4. If a participant does anything to void their insurance, including not declaring any pre-existing medical condition/s, they are fully responsible for paying any and all associated costs including travel and accommodation to and from the departure/arrival point in India.
5. Participants must observe modest clothing as prescribed by the Shariah during the tour.
6. Should the participant have to withdraw at any time, they will need to inform TWF by email. No refunds will be provided as most bookings are non-refundable.
7. Baggage and personal effects are at owner's risk throughout the tour. Luggage weight restrictions will be provided in your itinerary.
8. While utmost care will be taken to choose the best of accommodation as per the package cost, participants are expected to stay at the chosen accommodation and not ask for upgrades.

- **General Information**

1. The cost of tour includes only the ground package, the rest needs to be borne by the participants themselves.
2. TWF has the right to subcontract any of its services to any third-party service providers at its sole discretion.
3. The participant understands and accept that itineraries, schedules, and accommodation may change, and other alterations may occur which are beyond the control of TWF or any supporting service provider.
4. TWF reserves the right to increase the price of travel arrangements to allow for reasonable variations in transportation and accommodation costs.
5. TWF may at its sole discretion change routes or withdraw places on the challenge event.
6. Should the event be cancelled due to government restrictions or any other reason, we will communicate this to you and explore options available.
7. TWF will assist with promoting the activity.
8. TWF may use photos of participants or correspondence for media purposes having sought express approval from participants.
9. The participant understands and accepts that neither TWF nor the participant will be able to claim Gift aid for travel and accommodation costs incurred by either parties.

- **Data Protection**

Any personal information requested by TWF is held on paper and digitally. Any personal information you send to TWF will be processed in accordance with the Data Protection Act 2018 and the General Data Protection Regulations 2018.

- **Governing Law and Jurisdiction**

Any contract between the participant and TWF shall be governed in all respects by English Law. Only English Courts shall have jurisdiction in relation to any claim or dispute arising out of or connected with any such contract.

Date	Reason for Issue	Prepared by	Approved by
30 June 2023	Compliance	ZM	AV
This document is copyright and shall not be reproduced without the permission of The World Federation.			



THE WORLD  
FEDERATION  
OF KHOJA SHIA ITHNA-ASHERI MUSLIM COMMUNITIES



# Termes et conditions

---

KHOJA HERITAGE TOUR - OCTOBRE 2023

---

Préparé par: Khoja Heritage Team  
Date : 30 juin 2023

## TERMES ET CONDITIONS

Ce sont les termes et conditions du Khoja Heritage Tour (KHT) de la Fédération mondiale de KSIMC (TWF). TWF est le facilitateur et l'organisateur de cette tournée. Tous les participants doivent se conformer aux termes et conditions de TWF pour participer.

- **Déclaration de risque**

TWF ne sera pas responsable de toute blessure, maladie ou décès de toute personne résultant de la négligence du participant. TWF ne sera pas responsable de toute perte ou dommage à la propriété ou de toute perte indirecte ou consécutive, quelle qu'en soit la cause.

- **Paiement des frais**

L'inscription à la visite est confirmée (si les conditions de participation sont remplies) à la réception des frais de visite qui peuvent être payés jusqu'au 31 août 2023 pour profiter de l'offre de préinscription, c'est-à-dire 1 159 USD, après quoi le coût de la visite sera de 1 359 USD.

- **Conditions de participation**

Pour participer à cette visite, les participants doivent :

1. Être membre d'un Khoja Ishna-Asheri Jamaat enregistré.
2. Remplissez et soumettez le formulaire de demande de visite.
3. Avoir deux vaccinations Covid-19 comme l'exige la loi du pays.
4. Demander tout visa pertinent ou tout autre document de voyage, à leurs propres frais.
5. Avoir une assurance voyage adéquate, qui doit couvrir les dépenses de recherche et de sauvetage d'urgence et les frais médicaux.

**Nous conseillons aux participants de souscrire une assurance annulation.**

- **Responsabilités du participant**

1. Veuillez consulter votre médecin généraliste pour le vaccin antipaludique et de voyage.
2. Soumettez une copie scannée de votre passeport et une preuve de 2 doses de vaccination Covid-19 avec le formulaire d'inscription.
3. En cas de refus de passage et/ou d'entrée/sortie vers ou depuis l'un des pays, tous les frais supplémentaires encourus seront à la charge du participant.
4. Si un participant fait quoi que ce soit pour annuler son assurance, y compris en ne déclarant aucune condition médicale préexistante, il est entièrement responsable du paiement de tous les frais associés, y compris le voyage et l'hébergement vers et depuis le point de départ/arrivée en Inde.
5. Les participants doivent observer des vêtements modestes comme prescrit par la charia pendant la visite.
6. Si le participant devait se désister à tout moment, il devra en informer TWF par e-mail. Aucun remboursement ne sera accordé car la plupart des réservations ne sont pas remboursables.
7. Les bagages et les effets personnels sont aux risques et périls du propriétaire tout au long de la visite. Les restrictions de poids des bagages seront fournies dans votre itinéraire.
8. Bien que le plus grand soin soit pris pour choisir le meilleur hébergement en fonction du coût du forfait, les participants doivent rester dans l'hébergement choisi et ne pas demander de surclassement.

- **Informations générales**

1. Le coût de la visite ne comprend que le forfait au sol, le reste doit être pris en charge par les participants eux-mêmes.
2. TWF a le droit de sous-traiter n'importe lequel de ses services à des fournisseurs de services tiers à sa seule discrétion.
3. Le participant comprend et accepte que les itinéraires, les horaires et l'hébergement peuvent changer, et que d'autres modifications peuvent se produire qui échappent au contrôle de TWF ou de tout fournisseur de services de soutien.
4. TWF se réserve le droit d'augmenter le prix des préparatifs de voyage pour tenir compte des variations raisonnables des frais de transport et d'hébergement.
5. TWF peut, à sa seule discrétion, modifier les itinéraires ou retirer des places sur l'événement challenge.
6. Si l'événement est annulé en raison de restrictions gouvernementales ou pour toute autre raison, nous vous le communiquerons et explorerons les options disponibles.
7. TWF aidera à promouvoir l'activité.
8. TWF peut utiliser des photos des participants ou de la correspondance à des fins médiatiques après avoir demandé l'approbation expresse des participants.
9. Le participant comprend et accepte que ni TWF ni le participant ne pourront réclamer une aide-cadeau pour les frais de voyage et d'hébergement encourus par l'une ou l'autre des parties..

- **Protection des données**

Toute information personnelle demandée par TWF est conservée sur papier et sous forme numérique. Toutes les informations personnelles que vous envoyez à TWF seront traitées conformément à la loi sur la protection des données de 2018 et au règlement général sur la protection des données de 2018.

- **Droit applicable et juridiction**

Tout contrat entre le participant et TWF sera régi à tous égards par le droit anglais. Seuls les tribunaux anglais seront compétents pour toute réclamation ou tout litige découlant de ou lié à un tel contrat.

Date	Reason for Issue	Prepared by	Approved by
30 June 2023	Compliance	ZM	AV
Ce document est protégé par le droit d'auteur et ne doit pas être reproduit sans l'autorisation de World Federation.			